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Mielieji, 
Po sėkmingų Seimo rinkimų sulaukiau daug padrąsinimo žodžių ir pasitikėjimo iš 
Jūsų. Parama buvo įkvepianti. Svarstau, kas šiandien labiausiai džiugina praėjus 
metams? Veikiausiai tai, kad dirbant su nacionaliniais projektais pavyko rasti laiko 
ir neatitrūkti nuo Jūsų ir savo krašto. Labai vertinu tą pozityvią, gerą emociją, kurią 
kaskart sutinku apsilankęs bendruomenių renginiuose, šventėse. 

Ačiū ir už pastabas, patarimus, pasiūlymus. Viskas vertinga ir veda į priekį.

Taip jau nutiko, kad metai išpuolė kaip visas šimtas ir su ypatingais iššūkiais, o 
ir pasidarbuoti teko tikrai nemažai. Visu tuo šiame leidinyje ir noriu su Jumis 
pasidalyti.

 J. Urbanavičius
Justinas Urbanavičius
2020–2024 m. kadencija
Seimo narys nuo 2020-11-13.
Iškėlė Tėvynės sąjunga-Lietuvos krikščionys demokratai.
Išrinktas Garliavos rinkimų apygardoje Nr. 66.

Kaip vertinu pirmuosius 

 kadencijos metus Seime?

Nepaprastas laikmetis mūsų šaliai, Europos valstybių narių bendrijai ir visam 
pasauliui. Manau, kad su didžiuliais iššūkiais, užklupusiais Seimo daugumą ir 
Vyriausybę nuo pat pirmųjų dienų, pavyksta labai profesionaliai tvarkytis.

PANDEMIJOS  
VALDYMAS

• Pandemija kontroliuojama vadovau-
jantis pasauline praktika, mokslinin-
kų ir ekspertų išvadomis bei patari-
mais.

PABĖGĖLIŲ  
KRIZĖ

• Situacija su pabėgėliais stabilizuo-
jama ir kontroliuojama. Lietuvai tal-
kinę afganistaniečiai saugiai per-
vežti į mūsų šalį.

LIETUVOS  
EKONOMIKA

• Parengtas ES lėšoms įsisavinti skir-
tas planas „Naujos kartos Lietuva“, 
kuriame numatytos investicijos 
spartesniam Lietuvos ekonomikos 
augimui.

PAJAMŲ  
AUGIMAS

• Planuojamas reikšmingas pensijų ir 
atlyginimų valstybės tarnyboje au-
gimas.

NACIONALINIS ŠVIETIMO 
SUSITARIMAS

• Su visomis parlamentinėmis parti-
jomis suderintas ir pasirašytas susi-
tarimas dėl Lietuvos švietimo politi-
kos.

Didžiuojuosi, kad šiuo nelengvu lai-
kotarpiu TS-LKD tesi rinkėjams duo-
tus pažadus ir eina reikšmingų Lie-
tuvai pokyčių keliu.
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 ir darnios plėtros komisijoje
ESU ŠIOS KOMISIJOS PIRMININKAS. Per metus suorganizavau daugiau kaip 
10 posėdžių, kuriuose svarstėme kiekvienam Lietuvos gyventojui aktualius teisės 
aktų projektus, inicijavome parlamentinę kontrolę. Išskyriau kelias visuotinai 
reikšmingas problemas, kurioms buvo rastas sprendimas:

• Dėl Latvijos ir Estijos veiksmų įtakos 
Lietuvos elektros kainoms

Šių šalių taikoma metodologija preky-
bai elektra dirbtinai sukėlė elektros 
kainas Lietuvoje. Buvo patvirtintos 
naujos prekybos su trečiosiomis ša-
limis taisyklės. Tokiu būdu buvo už-
kirstas kelias Astravo AE pagamintai 
elektrai patekti į Lietuvą.

• Dėl elektromobilių įkrovos stotelių 
infrastruktūros plėtros 

• Dėl elektrą gaminančių vartotojų 
skatinimo procesų

• Dėl šilumos supirkimo tvarkos

• Dėl dujų, elektros ir šilumos kainų 
stabilizavimo būdų

• Dėl energetinės infrastruktūros at-
naujinimo namų ūkiuose skatinimo

Veikla Seimo aplinkos  

 apsaugos komitete

• Dėl atsinaujinančios 
energijos

 Nuspręsta didinti atsi-
naujinančių energijos 
išeklių dalį transporto 
sektoriuje, tokiu būdu 
sumažinant neigiamą 
poveikį klimato kaitai.

• Dėl žiedinės 
ekonomikos

 Nuspręsta mažinti 
atliekų kiekį, jas pa-
verčiant ištekliais.

• Dėl klimato kaitos

 Priimta Nacionalinės 
klimato kaitos valdy-
mo darbotvarkė, ku-
rioje nustatyti trum-
palaikiai, vidutinės 
trukmės ir ilgalaikiai 
klimato kaitos švelni-
nimo, pritaikymo prie 
klimato kaitos tikslai ir 
uždaviniai atskiriems 
sektoriams.

KAIP PROfESIONALIAM MIŠKININKUI, MAN SVARBI APLINKOSAUGA. Todėl 
pasirinkau dirbti Aplinkos apsaugos komitete. Aptariamu laikotarpiu komitetas 
svarstė daug reikšmingų įstatymų projektų ir vykdė svarbią parlamentinę kontrolę. 
Išskirčiau keletą svarbiausių temų: 
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Mastaičių mokyklos statybos ir 
baseino rekonstrukcijos pradžia

Partizano Juozo Lukšos 
muziejaus atidarymas

Džiugus susitikimas su Garliavos 
Jonučių mokyklos abiturientais

 Svarbesni  

 darbai apygardoje

• Dėl kelio Šakiai–Akademija eismo 
intensyvumo ir spūsčių mažinimo 
kreipiausi į Susisiekimo ministeriją, 
Lietuvos automobilių kelių direkci-
ją. Projektavimo darbus planuojama 
pradėti 2022 metais.

•	 Dėl Pakarklės miško išsaugojimo 
plečiant smėlio ir žvyro karjerą ini-
cijavau Aplinkos komiteto posėdį, 
palaikydamas vietos bendruomenę 
dėl kraštovaizdžio išsaugojimo.

•	 Dėl lietaus nuotekų tinklo plėtros 
Garliavoje, naujo nuotekų tinklo tie-
simo Garliavos apylinkių sen. Jura-
giuose kreipiausi į Kauno rajono sa-
vivaldybę, UAB  „Giraitės vandenys“. 
Atliekami projektavimo darbai.

•	 Siekiant pagerinti eismo sąlygas 
kelio ruože Kauno rajonas–Prienai 
kartu su grupe Seimo narių  krei-
pėmės į Vyriausybę ir Susisiekimo 
ministeriją dėl kelio rekonstrukcijos 
darbų finansavimo.

•	 Per karantiną radome puikų būdą paminėti Vasario 16-ąją. 
Su prof. Liudu Mažyliu surengėme virtualią diskusiją „Apie valstybės 
gimimo liudijimą ir jo autorius“. Įrašą galima rasti čia

•	 Teko daug bendrauti su moksleiviais. Rengėme pilietiškumo pamo-
kas, virtualias ekskursijas į Seimą. Auga nuostabus mūsų jaunimas. 

Kartu su bendruomene
Jaukios akimirkos kartu su bendruomene. Kultūros darbuotojų kūrybiš-
kumo ir entuziazmo išpuoselėtos šventės. Stengiuosi nepraleisti svar-
besnių krašto renginių. 

Samylų garsioji šventė „Pėdos marių dugne“ kasmet vis originalesnė.

Su bendražygiais Seimo pirmininko 
pavaduotoju P. Saudargu, M. Vinciūniene, 
Č. Pulausku, R. Lukoševičiene rengiame 

pilietiškumo ugdymo renginius Kauno rajone.

Gerų darbų pavyzdį rodau pats.

Šaltinio aikštės atidaryme 
Kačerginėje su skulptoriumi 

Stasiu Žirguliu.

Domeikavos bažnyčios 
pašventinimo jubiliejaus 

šventėje su garbiais svečiais.

Kartu su šeima Valstybės gimtadienio 
šventėje Raudondvaryje.

Jau tradicija tapo kelti inkilus 
grįžtantiems paukščiams. Su šeima ir 
draugais inkilų įkurdinome Garliavos 
kaimynystėje ir Mastaičių parkuose.

Gelbėjome stirnaites nuo baltojo 
bado Alšėngirės, Mikailinės, 
Laibutės miškuose, kviečiau 

jungtis ir kitus gamtos bičiulius.



Žygiuokime  
      kartu už bendras vertybes
Su bendraminčiais parengėme ir išbandėme 13 km žygio maršrutą „Tauro apygar-
dos partizanų kovų keliais“. Kviečiu į šį žygį keliauti kartu su vaikais, šeima, bičiu-
liais. Išties neišdildoma patirtis prisilietus prie mūsų krašto herojų istorijos. 

ŽYGIO SChEMA: APLANKYKITE ISTORINES VIETAS.
1. Poilsiavietė „Apuokynė“ 

(koordinatės)

2. J. Pečiulaičio – Žvangučio 
žuvimo vieta

3. V. Pukelevičiaus žuvimo vieta

4. Desanto iš Vakarų 
nusileidimo vieta

5. A. Stačioko ir A. Šimanskio 
bunkeris ir žuvimo vieta

6. Tauro apygardos štabo 
bunkerio vieta

7. Lietuvos partizanų 
puskarininkių karo mokykla 
„Judreika“

8. Giraičių bunkeris

9. Eglynėlių kankinimų vieta    

Kontaktai LR Seime
Tel. (8 5) 239 6607

El. p. justinas.urbanavicius@lrs.lt

Kontaktai apygardos biure
Tel. 8 612 14 030

Savanorių pr. 371, Kaunas

Politinė rekama parengta ir apmokėta Justno Urbanaivčiaus, Tiražas xx egz. UAB „Eurispauda“

Bendraukime!


